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Aan het College van B en W en Raadsleden van de gemeente Veldhoven 

Betreft: eventuele voorlichting over de gevolgen van 5G 

Geacht College van B en W, geachte Raadsleden,

Hierbij wil ik u het volgende laten weten.
Binnenkort, waarschijnlijk in juni, zal de veiling van de eerste 5G frequenties plaatsvinden 
en daarna kan de uitrol van 5G beginnen. 5G is niet getest op gezondheid en de 
stralingsbelasting zal dan enorm toenemen. Veel burgers maken zich terecht zorgen over 
de uitrol van 5G want verwacht wordt dat de straling van 5G ernstige 
gezondheidsproblemen zal veroorzaken. Onder de door de overheid gestelde 
blootstellingslimieten hebben al veel mensen klachten door 3G en 4G.
Ook zal de uitrol van 5G grote gevolgen hebben voor onze privacy en veiligheid.

Het 5G Space Appeal om 5G op aarde en in de ruimte te stoppen is al ruim 200.000 maal 
ondertekend door wetenschappers, artsen, milieuorganisaties en burgers uit 202 landen. En 
in het EU 5G Appeal waarschuwen 252 wetenschappers uit 42 landen voor de gevaren 
voor de gezondheid.
In veel gemeenten is al een voorlichtingsavond geweest over de voor- en nadelen van 5G 
omdat er, is onze indruk, nog niet veel bekend is over de gevolgen die 5G zal hebben. 
Vorige week was er een voorlichtingsavond in het gemeentehuis van Culemborg waar 140 
mensen aanwezig waren waaronder 15 raadsleden uit andere gemeenten. Er waren vijf 
sprekers die het woord deden:
Rik Baas van het Antennebureau, het informatiebureau van de Rijksoverheid,
Rob Bongenaar, directeur van Monet, het samenwerkingsverband van de mobiele operators 
KPN, T-Mobiel en Vodafone-Ziggo,
Een dame van de GGD,
Dr. Leendert Vriens, natuurkundige, oud medewerker Philips Research, webmaster van 
www.stopumts.nl, over het overheidsbeleid en 5G en gezondheid,
Drs. Anouk de Bont, co-founder expertgroep Lets talk about Tech, 
www.letstalkabouttech.nl over de schadelijkheid van draadloze techniek en 5G.

Daarom lijkt het me zinvol om ook in uw gemeente een voorlichtingsavond te organiseren 
met zowel voorstanders van 5G die de voordelen zullen benoemen, als tegenstanders die 
het over het overheidsbeleid en de gezondheidsaspecten zullen hebben.
Ik hoop dat u hier voor open staat en wacht uw antwoord af.

U bent welkom voor meer informatie.

Met vriendelijke groet,
Eke Vriens
Email: eke.vriens@gmail.com 
www.stopumts.nl


